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Otworzenie obrad 

Obrady otworzył Przewodniczący III kadencji Wydziałowej Rady Studentów Collegium 

Medicum - Miłosz Korczak. W posiedzeniu wzięło udział 8 z 11 uprawnionych członków: 

 

1. Miłosz Korczak  

2. Kacper Łuszczki  

3. Paloma Staniszewska  

4. Jacek Stelmaszczyk  

5. Natalia Torz  

6. Michał Dąbrowski  

7. Anna Nicałek  

8. Izabella Cholewińska- dołączyła od punktu 8 agendy 
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1) Przywitanie 

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił plan 

posiedzenia. 

 

Plan Posiedzenia 
1) Przywitanie. 

2) Przyjęcie planu posiedzenia. 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

4) Podsumowanie półrocznej działalności Rady. 

5) XCI Zjazd KWSM w Łodzi. 

6) Studenckie Laury Medyka. 

7) Ustalenie terminu kolejnego spotkania oraz sesji zdjęciowej. 

8) Wolne wnioski. 

9) Zakończenie obrad. 

 

2) Przyjęcie planu posiedzenia (18:07). 

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem oddano: 7 

głosów za; 0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się. 

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu III Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

7 0 0 7 

Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty.  

 

Rozpoczęcie Posiedzenia o 18:08 
 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z II Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023. 

 

Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z II Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 

2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

7 0 0 7 

Wniosek Sprawozdanie z II Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

zostało przyjęte.  
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4) Podsumowanie półrocznej działalności Rady. 

a. Miłosz Korczak podsumował, co udało się zrealizować w ciągu pierwszych miesięcy 

nowej kadencji Rady Medyków- były to: spotkania z Panią Dziekan, wyjazd na 

MedCamp, wyjazd do Karpacza na Forum Ekonomiczne, wyjazd na KWSM w Łodzi 

połączony z konferencją FIEM więcej. Przewodniczący brał również udział w spotkaniu 

UKJKKL w maju. We wrześniu przeprowadzono ankietyzację wśród studentów CM, 

dzięki czemu powstały 3 raporty, które zostaną udostępnione w najbliższym czasie.  W 

październiku udało się zorganizować kolejną edycję White Coat Party (WCP), 

przedstawiciele Rady przeprowadzili szkolenie z Praw i Obowiązków (PiO) studenta. 

Udało się zacieśnić współpracę z Parlamentem Studenckim UZ. Opracowano nowy 

regulamin WRS. Następnie Przewodniczący poprosił zebranych o przedstawienie 

swoich dokonań w tym czasie. 

b. Kacper Łuszczki brał udział w szkoleniu PiO, organizacji WCP oraz udzielił pomocy 

przy ankietach i opracowaniu nowego regulaminu WRS. 

c. Natalia Torz brała udział w PiO, organizacji WCP, wraz z Jackiem Stelmaszczykiem 

prowadzi działania Komisji ds. nauki, zajmuje się również Iinterdyscyplinarną 

Konferencją Studencką CM UZ. 

d. Michał Dąbrowski działa w ramach komisji ds. kontaktów zewnętrznych. 

e. Paloma Staniszewska brała udział w spotkaniu z Panią Dziekan, sprawuje funkcję 

doradczą w ramach jakości kształcenia- przeprowadziła wizytację I egzaminu w nowym 

Centrum Egzaminacyjnym. Reprezentowała uczelnię na MedCampie, Forum 

Ekonomicznym, KWSM i FIEM w Łodzi. Pomogła w organizacji WCP oraz 

ankietyzacji. 

f. Anna Nicałek brała udział w pracach dotyczących ankietyzacji i opracowania raportów 

oraz nowego regulaminu dla WRS. Współprowadziła szkolenie z PiO, brała też udział 

w spotkaniach z Panią Dziekan.  

g. Jacek Stelmaszczyk zajmował się organizacją WCP, prowadził szkolenie PiO oraz 

reprezentował uczelnię na obradach KWSM w Łodzi jako obserwator i wziął udział w 

konferencji FIEM więcej. 

 

5) XCI Zjazd KWSM w Łodzi. 

a. Przewodniczący poprosił Jacka Stelmaszczyka o przedstawienie tematów poruszonych 

w czasie obrad, były to m.in.: podsumowanie dotychczasowej pracy prezydium, 

przedstawienie nowej strony KWSM oraz poradnika młodego KWSM-owicza. 

Wspomniano, że karta potrzeb studenta zostanie rozesłana do rektorów oraz będzie 

dostępna na stronie. Zapowiedziano bliższą współpracę KWSM z PSRP, KRAUMem, 

MZ oraz NIL.  

b. Paloma Staniszewska opowiedziała zebranym jakie panele odbyły się w trakcie 

konferencji FIEM więcej w Łodzi i podzieliła się swoimi przemyśleniami. 

 

6) Studenckie Laury Medyka. 

a. Przewodniczący zapytał obecnych na posiedzeniu, kto chciałby podjąć się 

przeprowadzenia tej inicjatywy. Poprosił Michała Dąbrowskiego oraz Izabellę 

Cholewińską o nagłośnienie konkursu wśród studentów przez social media Rady. Do 
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pomocy zgłosił się też Jacek Stelmaszczyk, który zaproponował możliwość nawiązania 

współpracy z grafikiem oraz pomoc w innych czynnościach niezbędnych do organizacji 

wydarzenia. 

 

7) Ustalenie terminu kolejnego spotkania oraz sesji zdjęciowej. 

 

a. Ze względu na brak pełnego składu WRS na posiedzeniu, Przewodniczący 

zaproponował, by w najbliższym czasie ustalić wspólny termin na kolejne spotkanie 

połączone z sesją zdjęciową, tak by każdy członek WRS mógł wziąć w nim udział.  

 

8) Wolne wnioski. 

a. Jacek Stelmaszczyk zapytał o możliwość wydłużenia godzin otwarcia biblioteki 

uniwersyteckiej oraz biblioteki lekarskiej na kampusie A. Przewodniczący przyznał, że 

był już takie próby ze strony studentów, do tej pory nieskuteczne, dlatego zapropnował, 

by spróbować ponownie skontaktować się z biblioteką lekarską w celu ustalenia do 

kogo należy wystosować pismo z taką prośbą. 

b. Przewodniczący zaproponował członkom WRS zapoznanie się z nowym regulaminem 

WRS. Miłosz Korczak oraz Kacper Łuszczki przedstawili najważniejsze wprowadzone 

zmiany, w tym o obecnościach na spotkaniach WRS, ujętych w artykule 5. 

c. Michał Dąbrowski zapytał o możliwość zorganizowania szczepień WZW A dla 

studentów. Przewodniczący przyznał, że jest to ważny temat i warto skontaktować się 

w tej sprawie z Departamentem Ochrony Zdrowia Urzędu Marszałkowskiego. Michał 

Dąbrowski zgłosił się jako chętny do nawiązania kontaktu w tej sprawie. Zwrócił 

uwagę, że można pomyśleć też o badaniach poziomu przeciwciał WZW B i ew. 

doszczepianiu studentów przy niskim mianie- na wzór niektórych województw. Miłosz 

Korczak zaproponował, że w przypadku prowadzenia rozmów, rozwijania sytuacji w 

czasie i prowadzenia samej akcji szczepień, warto przeprowadzić kampanię promocyjną 

w social mediach i przygotować grafiki- Izabella Cholewińska oraz Michał Dąbrowski 

zostali przydzieleni do tego zadania.  

d. Michał Dąbrowski zapytał o możliwość wprowadzenia lokalnych rekomendacji dla 

studentów chcących wyjechać za granicę w ramach programu Erasmus. Kacper 

Łuszczki udostępnił link do programów zawierających informacje dot. wymiany w 

danym kraju. 

e. Natalia Torz przedstawiła bieżące sprawy związane z organizacją Interdyscyplinarnej 

Konferencji Studenckiej CM UZ. Podkreśliła, że w tym roku warto stworzyć stronę 

internetową wydarzenia oraz zadbać, by zyskała arenę krajową. Miłosz Korczak 

zaproponował, że może włączyć się w organizację wydarzenia.  

 

Nie zgłoszono więcej wniosków.  

 

Obrady zakończyły się o godzinie 19:33 

Protokół sporządziła Anna Nicałek. 


